



MÜNCHEN, 13. DEZEMBER 2022

LUPP + PARTNER BERÄT FASHION CLOUD BEI EINER SERIES B FINANZIERUNGSRUNDE MIT EINEM VOLUMEN VON 25 MIO. EURO

Lupp + Partner hat die All-in-One Plattform der Modebranche, Fashion Cloud, bei einer Series B Finanzierungsrunde beraten. Lead Investor ist der skandinavische Growth Investor Verdane.

Fashion Cloud wurde 2015 in Hamburg gegründet und ist Europas führende B2B-Plattform der Modebranche. Ziel ist es, Brands und Händler zu verbinden und ihre Zusammenarbeit effizienter zu gestalten.

Das Team von Lupp + Partner hat Fashion Cloud in allen rechtlichen Aspekten der Transaktion beraten. Die Transaktion unterstreicht die Expertise von Lupp + Partner in der Beratung von Venture Capital Transaktionen, insbesondere im Technologie- und IT Bereich.

Lupp + Partner ist eine Transaktionskanzlei mit Büros in München, Hamburg, Frankfurt am Main und Berlin.

MUNICH, 13 DECEMBER 2022

LUPP + PARTNER ADVISED FASHION CLOUD ON ITS SERIES B FINANCING ROUND WITH A VOLUME OF 25 MILL. EURO

Lupp + Partner advised the all-in-one platform for the wholesale community, Fashion Cloud, on its Series B Financing Round. The round is led by the Scandinavian growth investor Verdane.

Fashion Cloud was founded in Hamburg in 2015 and is Europe's leading B2B platform for the fashion industry. Their goal is to connect brands and retailers to make their collaboration more efficient.

The Lupp + Partner team advised Fashion Cloud on all legal aspects of the transaction. The transaction highlights Lupp + Partner's expertise in advising on venture capital deals, particularly in the tech and IT sector.

Lupp + Partner is a transaction law firm with offices in Munich, Hamburg, Frankfurt am Main and Berlin.

